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 3 מס' הסברה תלישיבת ועד סיכום

 . משרדי האגודהב 21/3/2021בתאריך    התקיימההישיבה 

 21:30זמן סיום:    20:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

קובי ויינר, אור תמיר, יובל שוחנצקי, גליה אור   ,מיכאל הופמן  דין בגדדי,,  דניאל גיא צברי:    :הסברהועדת  חברי  

 . מלכה

 

 רמ"ד הסברה  -אלעד קליין  הנהלת האגודה:

 גורפינקל  לירןחבר ועדת ביקורת: 

 

 עיקרי הישיבה 

 חזרה לקמפוס  - עדכוני רמ״ד .1

 דיון בנושא הסברת האוניברסיטה  .2

 שינוי תדמית  -דיון בנושא הסברת המועצה  .3

 דיונים 

 עדכוני רמ״ד הנושא: 

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☒ : הדיון

 ☐ : נושא חסוי

  30%מחוסנים ו   90%סקר חזרה לקמפוס: הייתה בעיה בקישור לכן לא ענו רבים אבל מהעונים נראה כי   -

 לא רוצים לחזור לקמפוס.  

 האגודה מקבלת פניות רבות בנושא החזרה לקמפוס הן בעדה והן נגדה ומנסה לטפל בכל מה שניתן.  -

 ת הוא יתקיים. )מתוכננות הפתעות( לא ידוע מה צפי ההגעה ובכל זא -הפנינג חזרה לקמפוס -4/4-5/4 -

 בעקבות כך יפורסמו השבוע ״טיזרים״ לעידוד החזרה לקמפוס. 

אבטחה - האגודה,  למנהלת  דפים  )שפות,  האגודה.  של  האינטרנט  אתר  לפיתוח  תקציבים    -הושקעו 

 בעקבות מתקפת הסייבר(. 

 רעיונות לפיתוח ושיפור שהועלו: 

באחריות רמ״ד הסברה בסקרים   -לא רק לפי שנה/ תואר אלא גם לפי מקום מגוריםלסקר  העונים  סיווג   -1

  .הבאים

להוסיף לכל דוכן את פרסום תקפידי האגודה שמתפנים במדור המתאים או לחלופין להקים עמדת ״הכר   -2

 באחריות רמ״ד הסברה. –את האגודה״. 

 באחריות רמ״ד הסברה. -כרזות דרושים לאגודה -3

 וניברסיטההסברת האהנושא: 

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☒ : הדיון

 ☐ : נושא חסוי



 

 

 תוכן הדיון:  

נושא זה הועלה מספר פעמים בהקשרים שונים בוועדה. בעקבות חילוקי דעות על דרך הפעולה בתחום   -

 הוחלט על קיום דיון בנושא על מנת להתוות דרך פעולה נכונה וראויה להמשך. 

 שמדור הסברה ידאג להסביר את האוניברסיטה לסטודנטים:הסיבות בעקבותיהן חשוב 

 חוסר המודעות לעיתים רבות יוצר תסכול גובר בקרב האוכלוסייה הסטודנטיאלית. -

כארגון שקוף עלינו להציג את תהליכי העשייה גם במידה והאוניברסיטה לא משתפת איתנו פעולה, ראוי   -

 שהדברים יובהרו בדיוק כפי שהם.

לתחושות קשות בקרב הסטודנטים שהאגודה אינה פועלת בשבילם ולמענם בעקבות   גורםחוסר פרסום  -

 טעויות או חוסר פרסום של האוניברסיטה. 

 הסיבות בעקבותיהן ישנה בעיתיות שמדור הסברה ידאג להסביר את האוניברסיטה לסטודנטים:

לתהליכים שלנו וכמו כן להסביר רק בתור מדור ההסברה של אגודת הסטודנטים עלינו להיות נאמנים   -

 את התחומים בהם אנחנו לוקחים חלק. 

במידה ונתחיל להסביר את האוניברסיטה ונעזור לה לגשר על הפער במודעות אותו יוצרת הם ישאירו   -

הפנימיים   והדוברות  ההסברה  הליכי  שיפור  למען  יפעלו  ולא  נוחות,  מתוך  באחריותנו,  התפקיד  את 

 שלהם.

 לסיכום: נקודות חשובות אותן גיבשנו ולדעתנו לפיהן נכון לפעול: 

 תרשים זרימה )בחסות דין(: 

 
 דגשים:

העשייה   - בתחומי  הקשור  פרסום  בכל  הסופית,  למטרתנו  בהתאם  בו  להשתמש  וראוי  חשוב  הניסוח 

 החופפים לנו עם האוניברסיטה.

ורים ולקשר בניהם על מנת שיצא מסר  תפקידו של הע׳ דובר הוא להעביר את המסרים השונים בין המד  -

 אחיד ורלוונטי בהתאם לסיטואציה ולטובת הציבור הסטודנטיאלי. 

 הסברת מועצה נושא: ה

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☒ : הדיון

 ☐: נושא חסוי

עם הקהילה   - הישיר  הקשר  ושימור  השקיפות  בהגברת  צורך  יש  התדמית  את  לשנות  להצליח  מנת  על 

 הסטודנטיאלית. 

נושא הועדים שכרגע נמצאים תחת מדור אקדמיה הועלה כאופציה לשמירה על קשר וקבלת עדכונים על   -

 מנת להוביל לחשיפה מעמיקה יותר של המתרחש במועצה.



 

 

 לשם כך נדרשת הגדרת תפקיד מחודשת של הועדים.  -

 ן שנעשה זאת. דנו במה ניתן לתת להם והאם זה נכו  –בעקבות השיח הועלתה שאלת ההטבות  -

בנוסף, הועלתה הצעה לפיה חברי המועצה יהיו השליחים, לשם כך נדרש להכין לו״ז מסודר עם זמני   -

 שיחות למחלקות בשיעורים מסוימים ולהשתבץ. 

באחריות יו״ר   -שיחות פתיחה, שליחת סרטון המועצה, כניסה לכיתות בחזרה ללימודים.  -חיבור שנה א׳ -

 הסברה ומזכ״ל מועצה.

על מנת לשמר את    פרסום החלטות עיקריות מהמליאה: יש לפרסם נקודות עיקריות בסיום כל מליאה -

 .באחריות מזכ״ל מועצה –השקיפות. 

 

 את הדיון נמשיך באופן אישי, כל אחד בתחום בו יבחר לקחת חלק. 

 הצבעות 

 לא התקיימו הצבעות. -
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 בברכה,

 אור תמיר 

   2021 הסברהועדת  יו"ר  


